

填表須知

- (一) 歡迎年滿十二歲香港居民參加本計劃。
- (二) 如申請人在十八歲以下，此表格必須獲得家長或合法監護人同意並簽署。
- (三) 將已填妥的表格可郵寄至九龍尖沙咀東部康莊道一號消防總部大廈七樓北翼或遞交至本港任何一間消防局。
- (四) 如有任何查詢，請瀏覽消防處網頁：www.hkfsd.gov.hk 或 www.fsaclub.org.hk。你亦可致電查詢熱線 (2197 3623)，或以圖文傳真(2197 3690) 或電郵 (sso_sup_5@hkfsd.gov.hk) 向消防處支援課查詢。

查閱個人資料

提供個人資料與否純屬自願。但是，如你未能按要求提供所需資料或提供不清楚的資料，本處或會無法處理你的申請。根據<<個人資料(私隱)條例>>第18及22條以及附表1第6項原則，你有權查閱及更改你的個人資料。你的查閱權利包括在繳交有關費用後，索取你在本表格內所提供的個人資料的副本。如就本表格所收集的個人資料有任何查詢，包括查閱或改正有關資料，可向下列人員提出:-

九龍尖沙咀東部康莊道一號
消防總部大廈九字樓
管理組
個人資料私隱主任收

Notes for Guidance

- (1) Any Hong Kong resident who is twelve years old or above is eligible to join the scheme.
- (2) For applicant under the age of 18, this form must be signed by a parent or legal guardian with consent.
- (3) The completed form shall be returned to the Support Division, North Wing, 7/F, Fire Services Headquarters Building, 1 Hong Chong Road, Tsim Sha Tsui East, Kowloon or returned to any fire stations in person.
- (4) If you have any enquiry, please refer to the Fire Services Department website: www.hkfsd.gov.hk or www.fsaclub.org.hk. You may also call our enquiry hotline at 2197 3623, or contact Support Division by fax at 2197 3690 or e-mail at sso_sup_5@hkfsd.gov.hk

Access to Personal Data

Provision of personal data is on a voluntary basis. However, if you fail to provide the necessary information as requested or have provided inaccurate information, the Fire Services Department may not be able to process your application. You have a right to request access to and correction of your personal data as provided for in sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance. Your right of access includes the right to obtain a copy of your personal data provided in this form subject to payment of a fee. Enquiries concerning the personal data collected by means of this forms, including making of access and corrections, should be addressed to:-

Personal Data Privacy Officer
Management Group,
9/F, Fire Services Headquarters Building,
1 Hong Chong Road, Tsim Sha Tsui East, Kowloon